

## ANSWER TO QUESTION BY MR. YEWCHUK

Data on the number of students who have graduated from the school system is not available. However, the following data on the number of students enrolled in grade 12 is a reasonable substitute for the required data.

Enrolment in Grade 12 NORTHWEST TERRITORIES	Number of Students joining 1st Year University in the succeeding year
1966-67	112
1967-68	140
1968-69	168
1969-70	159
1970-71	192
1971-72	225

Source: Survey of Education, N.W.T., 1972  
Commissioner's Annual Report, 1971.

Territorial Division,  
April 25, 1972.

## RÉPONSE À UNE QUESTION DE M. YEWCHUK

Nous ne possédons pas de données quant au nombre d'élèves qui ont suivi le cycle complet des études offertes dans le cadre du système scolaire territorial. Toutefois, les renseignements donnés ci-après, qui indiquent le nombre d'élèves inscrits en 12<sup>e</sup> année, peuvent tenir lieu de telles données.

Inscription en 12 <sup>e</sup> année TERRITOIRE DU NORD-OUEST	Nombre d'élèves qui sont entrés en 1 <sup>ère</sup> année d'université l'année suivante
1966-67	112
1967-68	140
1968-69	168
1969-70	159
1970-71	192
1971-72	225

Sources: Survey of Education, N.W.T., 1972. Rapport annuel du  
Commissaire pour l'année 1971

Division des affaires territoriales  
25 avril 1972

## ANSWER TO QUESTION BY MR. BARNETT

*Fur Garment Industry - Aklavik*

This co-operative industry continues to operate successfully. Wages paid in 1971 were approximately \$37,500. Anticipated sales in the current fiscal year are about \$150,000. Production staff varies, but normally includes from 20 to 25 persons.

*Tannery - Aklavik*

The experimental tannery at Aklavik was closed in 1967 and has not been operated since that time.

## RÉPONSE À LA QUESTION DE M. BARNETT

*L'industrie de la fourrure à Aklavik*

Cette industrie, qui est fondée sur le système coopératif, continue de prospérer. Les salaires versés en 1971 se sont élevés à environ \$37,500. Pour l'année budgétaire en cours, on prévoit des ventes pour un montant de l'ordre de \$150,000. Le nombre d'employés affectés à la production varie habituellement entre 20 et 25.

*Tannerie à Aklavik*

La tannerie expérimentale à Aklavik n'a pas fonctionné depuis sa fermeture en 1967.